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Schriftelijke vragen conform art. 44 van het reglement van orde van het statenlid: 

G. van Unen d.d. 21-01-2022 

Onderwerp: Bevolkingsonderzoek PFAS 

Toelichting: 
In de PZC van 21 januari 2022 konden we lezen dat een inwoner van Hulst een eventueel 
bevolkingsonderzoek niet heeft afgewacht, maar zijn eigen bloed heeft laten onderzoeken. 
De uitslag hiervan was alarmerend. Elke liter bloed in het lijf van deze inwoner bevat 7.58 
microgram perfluoroctaanzuur (PFOA). Ter vergelijking: zeker 95% van de onderzochte 
groep bewoners in een straal van 3 km rond de 3M fabriek in Zwijndrecht heeft een PFOA-
waarde van minder dan 3.5 microgram. Hij  heeft dus meer dan 2x zoveel PFOA in zijn bloed 
dan 95% van de onderzochte groep. 

De SP is opnieuw zeer verontrust en vraagt gedeputeerde staten opnieuw om een 
bevolkingsonderzoek. 

De SP-fractie heeft de volgende vragen: 

1. Is het college gezien deze uitkomst bereid om de GGD opdracht te geven zo spoedig 
mogelijk een bevolkingsonderzoek op vrijwillige basis te starten onder de Zeeuwen 
die aan de grens bij Antwerpen wonen en zij die aan de Westerschelde wonen? 

2. Is het college bereid om via de GGD contact op te nemen met de huisartsen in deze 
gebieden om te zien of ziektes die bekend zijn als gevolg blootstelling aan PFAS-sen 
in dit gebied vaker voorkomen dan het landelijk gemiddelde. 

3. Is het college bereid om in het PFAS dossier niet meer achter de feiten aan te lopen 
maar vanaf nu juist voor de troepen uit te lopen? 

Gezien de urgentie wil de SP graag antwoord op deze vragen tijdens de behandeling van het 
PFAS dossier in de commissie Ruimte van vrijdag 28 januari aanstaande. 

Namens de SP-fractie, 

G. van Unen 

Pag. 1/1 

llr
Geplaatste afbeelding

www.zeeland.sp.nl
mailto:zeeland@sp.nl

	Onderwerp: Bevolkingsonderzoek PFAS 

